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________________________BEVEREN_____________NIEUWSBRIEF JANUARI 2016 

 
Op bladzijde 7 van het eerste nummer van 2016 van “Onze Gemeente” 
staat onder de rubriek  “Waasland, klimaatland” een mooie foto van een 
moeder met haar 2 kinderen in de bakfiets.  Een voorbeeld van hoe we 
met zijn allen mee kunnen werken aan de verbetering van onze 
levenskwaliteit.  Spontaan komen bij ons toch een aantal 
bedenkingen/zorgen naar boven. Hoe geraken ze vanuit Beveren op een 
veilige manier naar Melsele, Vrasene, Kallo …?  Wat met de kruispunten 
van de N70, de N450 ,de onveilige situaties aan de zone 30 en de 
fietstraten, de overdreven snelheid van de auto’s in de dorpskom, de 
slechte kwaliteit van een aantal fietspaden, enz…? 
 
Er is nog veel , heel veel werk aan de winkel  om tot een fietsvriendelijk en 
functioneel fietswegennetwerk te komen. Tijd dus om de actiepunten van 
het verbrede mobiliteitsplan van 2014 waarin de gemeente Beveren zich 
profileert als ‘fietsgemeente’ te realiseren. 
 
Hieronder vindt u een samenvatting van de punten die we op 24 november 2015 met het dept. 
Mobiliteit van de gemeente hebben besproken. 
 
 
1. Fietsbrug over de E34 langs het goederenspoor 
 

De taken tussen de betrokken actoren (AMT/provincie/gemeente) werden reeds afgebakend. 
Tevens is men het eens over de financiering van de werken.. 
FB Beveren heeft er nog eens op aangedrongen om het fietspad langs het goederenspoor in  
zuidelijke richting door te trekken tot aan de P&R Zwijndrecht/Melsele en om in noordelijke 
richting langs de Kwarikweg een fietspad dubbele richting te voorzien tot aan de Gasthuisstraat. 
 

              Realisatie 2016 op voorwaarde dat de onteigeningen vlot verlopen. 
 
 
2. Fietssnelweg langs spoor Antwerpen-Gent – traject Beveren station – Melsele station 
 

Door de problematische ruimtelijke ordening langs het spoor en het feit dat de NMBS geen deel 
van het perron wil afstaan(o.a. wegens aanwezigheid nutsleidingen) zal de provinciale 
fietssnelweg door de Gasdamwijk lopen.   
Ondertussen loopt het project ook vertraging op, omdat Infrabel (deels eigenaar van de gronden 
waarop de fietssnelweg wordt aangelegd), deze gronden maar wil vrijgeven nadat ze van de 
gemeente een voorstel heeft ontvangen in verband met het sluiten van een aantal overwegen op 
Melseels grondgebied (Gentstraat, Appelstraat, Spoorweglaan, Fortstraat).  Ook dient er beslist te 
worden waar de ongelijkgrondse kruisingen voor het auto- en fietsverkeer moeten komen. 
FB Beveren werkt een voorstel uit dat aan de gemeente wordt bezorgd. 
 
We hopen dat er in 2016 eindelijk schot komt in dit dossier, dat al lang aansleept… 

 
 
3. Doorgang fietssnelweg in de Bosbeekwijk 
 

Een mooi breed tweerichtingsfietspad dat eindigt in een flessenhals, gevolgd door 3 haakse 
bochten . Noch de fietsers noch de bewoners zijn hier blij mee. We hebben nog eens gepleit 
voor een kortere én functionele verbinding langs de nutsstrook van de provinciale beek .   
De gemeente staat open voor halfverharding. 



 
                     nieuwsbrief FB Beveren - januari 2016 
   

2 
 

 
Tevens hebben we gewezen op de gevaarlijke kruising met de Haasdonkse Baan en het feit dat  
de fietsers tussen de auto’s moeten laveren wanneer de slagbomen omlaag zijn.  
Op heel het traject tussen de Nieuwe Molenweg (Sint Niklaas) en het station van Beveren werden 
op de rijweg overal rechthoeken met kruisen geschilderd behalve op de Haasdonkse Baan.   
 
 

4. Verlichting fietssnelweg langs spoor Antwerpen-Gent – traject Kwakkelhoek-motel Beveren 
 
De huidige verlichting voldoet niet. De gemeente denkt aan recyclage van de bestaande palen. 
Een nieuwe kabel trekken (en desnoods toch nieuwe palen plaatsen) zoals in Sint-Niklaas, is de 
beste en de snelste oplossing om dit aanslepend probleem op te lossen. 
 
 

5. Fietsstraten  
 

Geen succesverhaal. Blijkbaar kennen de automobilisten de wegcode niet of toch onvoldoende. 
De gemeente is zelf ook niet tevreden met de huidige gang van zaken. Via acties van de politie 
zullen de automobilisten gesensibiliseerd worden.  
In sommige fietsstraten is de kwaliteit van het wegdek niet comfortabel of onveilig zoals in een 
fietstraat met dubbelrichtingsverkeer, bijv. de Sint-Elisabethstraat te Melsele . 
Er wordt bekeken of de Sint-Elisabethstraat ook  éénrichtingsstraat kan worden. Via een 
circulatieplan voor Melsele zal de beste rijrichting bepaald worden. 
Ondertussen werden de afmetingen van de thermoplasten aangepast. Een eerste verbetering.  
 
 

6. Zone 30 
 
De snelheid van de auto’s blijft een probleem.  
Dit heeft deels ook te maken met de niet aangepaste inrichting van de zone 30. 

 
 
7. Station Beveren - fietsstallingen 
 

Recent werd het wegdek, behalve het fietspad, aangepast. Spijtig genoeg  blijven de fietsers in de  
kou staan. Begrippen zoals modal shift zijn dode letter zolang het volledige plaatje niet klopt, bijv.  
door het ontbreken van kwaliteitsvolle en goed onderhouden fietsstallingen.  
Fietsersbond Beveren plant een actie rond deze toestand. 
 
 

8. N70 – N450 
 

In de komende 4 jaar zullen een aantal projecten worden uitgevoerd in het Waasland waaronder  
de heraanleg van de N70 (vanaf 2017) en de N450 (met gescheiden fietspaden). 
Fietsersbond Beveren blijft een veilige fietsverbinding over de E34 eisen, door een onafhankelijke 
fietsersbrug thv P&R, parallel met de N450. 

 
 
9. Gemeentewegen-Heraanleg op korte termijn 

 
Klapperstraat :  
Wegens beperkte ruimte komen er fietssuggestiestroken en geen fietspaden. 
Aan het  kruispunt van de Klapperstraat en de Meerminnendam dat verhoogd wordt  komen  
ledborden die de bestuurders waarschuwen voor overstekende fietsers.  
 
Ijzerhand : 
Wordt éénrichtingsstraat (richting Vrasene). Ze krijgt hetzelfde wegprofiel als de Onze Lieve  
Vrouwstraat. 
 
Burggravenstraat : 
Er komt een gemengd voet-fietspad. 
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Spoorweglaan : 
Ontwerper zou in 2016 aangesteld worden. 
 
Snoeckstraat : 
De heraanleg ,oorspronkelijk gepland voor 2019, wordt losgekoppeld van de herinrichting van de  
N70 waardoor de werken vroeger kunnen beginnen. Door de heraanleg van de Snoeckstraat en de  
Burggravenstraat krijgt Melsele er een kwalitatieve en functionele fietsverbinding bij. 
 
 

10. Fietsnetwerk in het binnengebied tussen School- Gaverlandstraat en de N70 : 
 

De fietsverbinding tussen de 2 doodlopende delen van de A.Farnèselaan is gerealiseerd.  
De bedoeling is dat er in het hele binnengebied van de Meersen verbindingen komen voor zwakke 
weggebruikers. Zo komt er ook een Trage Wegverbinding naast de supermarkt Easy Caddy 
(vroeger Carrefour) als verbinding tussen de Jan Bekenshoek en Gaverland. 
 

 
11. Verkeerslichten 
 

‘Geef op een kruispunt alle fietsers en voetgangers uit alle richtingen tegelijk groen, terwijl alle 
auto’s moeten wachten’. Dat is het voornemen van minister van Mobiliteit Jacqueline Galant 
(MR). Zo vermijd je aanrijdingen waarbij autobestuurders rechts afslaan en fietsers of voetgangers 
niet of te laat zien. Galant gaat de maatregel opnemen in de wegcode. “Een uitstekend idee dat 
levens kan redden”, zegt het Belgisch Instituut voor Verkeersveiligheid. 
De overheid mikt met deze maatregel op minder aanrijdingen en minder dode hoekongevallen. 
Elk jaar botsen zo’n 4.000 auto’s met fietsers, van wie er zo’n 180 ernstig gewond raken. Met het 
nieuwe systeem, ‘Alle Fietsers Tegelijk Groen’ (AFTG), moeten kruispunten veiliger worden. 
Minister Galant laat nu concreet weten dat ze de nieuwe maatregel “uitdrukkelijk in de wegcode 
wil opnemen”. Ze gaat dat doen bij de herziening van de volledige wegcode, waar ze volgend jaar 
mee aan de slag gaat. (bron: Het Nieuwsblad) 
 

        De Fietsersbond hoopt dat het geen jaren duurt vooraleer deze maatregel wordt ingevoerd. 
  

 
12. Varia 

 
Verbinding N70-Gentstraat via de Essendreef : 
We hebben nog eens aangedrongen voor een betere verlichting en snelheidsremmende 
maatregelen aan de Gentstraat. We denken hierbij aan een oplossing die in het nieuwe 
mobiliteitsplan aangereikt wordt, nl. de combinatie van asverschuiving met groenelementen. 
 
Foutparkeren op fietspaden door aannemers/leveranciers : 
Aan de politie wordt gevraagd op te treden tegen de overtreders. 
 
Fietspad Lindenlaan : 
De gedane herstellingen waren niet kwalitatief uitgevoerd. Ondertussen werd het beton terug 
glad gemaakt. 
 
Herstelling fietspad Pauwstraat : 
Het voorziene budget was niet voldoende om het hele traject aan te pakken.  We hopen wel dat 
de rest van de werken in 2016 uitgevoerd wordt. 
 
Doorsteek Viergemeet – Pareinlaan : 
Door het aanbrengen van halfverharding op de korte strook na het betonnen bruggetje krijgt men 
op een comfortabele manier aansluiting met het Pareinpark.  
De gemeente belooft dit op korte termijn uit te voeren. 
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Sanering palen op fietspaden : 
 
Het lijkt een automatisme geworden om bij beide 
uiteinden van elk fietspad paaltjes te plaatsen, 
zonder dat goed nagedacht wordt over het nut, de 
noodzaak en de vormgeving. Ze zijn een veel 
voorkomende oorzaak van fietsongevallen.  
De gemeente gaat akkoord om de paaltjes die 
geen nut hebben en die minimum 2 m van het 
wegennet staan te verwijderen.  
De gemeente neemt zélf wel geen initiatief, maar zal actief reageren op elke klacht of melding. 
 
Oplaadpunten : 
Een gemeente die zoveel inkomsten krijgt uit de kerncentrales en toch geen enkel oplaadpunt 
heeft voor elektrische fietsen… Het valt moeilijk te rijmen. Een ideale locatie zou het cultuurcafé 
kunnen zijn. En uiteraard het nieuw in te richten Gravenplein… We blijven aandringen. 
 
Autovrije zondag : 
FB vindt de combinatie van de autovrije zondag met het shoppingweekend geen goede keuze. 
De focus ligt volledig op de koopzondag, het mobiliteitsgebeuren is slechts een bijverschijnsel. 
Fietsersbond Beveren geeft daarom de voorkeur aan de eerste zondag van de week van de 
mobiliteit (16 september 2016) om een volwaardige en bewuste autovrije zondag te organiseren. 
 
Trage wegen : 
Het proefproject in Vrasene loopt goed.  
Voor het project in Haasdonk hebben we onze evaluatiebundel aan de dienst Mobiliteit bezorgd. 

 
 

               

Lidmaatschap van de fietsersbond ? 
 

Vind jij ook  
 

 dat iedereen met de fiets veilig en comfortabel overal naartoe moet kunnen? 
 dat onze (klein) kinderen veilig naar school moeten kunnen fietsen?  
 dat functioneel fietsen naar het werk gestimuleerd moet worden? 
 dat de fiets terug de logische keuze moet worden in onze dorpskernen? 

 

Maak dan het verschil en steun de Fietsersbond ! 

 
   Help ons om van Beveren écht een fietsvriendelijke gemeente te maken.  
   Als ledenorganisatie is het belangrijk om zoveel mogelijk mensen te vertegenwoordigen. 
   Hoe meer leden, hoe groter ons draagvlak bij besprekingen met overheden en openbare 
   besturen. Daarom hebben we ook úw steun hard nodig! 

 

www.fietsersbond.be/ikwordlid 
 
 
********************************************************************* 
 

Fietsvriendelijke groeten 
 
Veerle Allaert  penningmeester 
Pierre Bressinck  secretaris 
Jan Verhavert  woordvoerder 
 

fietsersbondbeveren@gmail.com 
 

http://www.fietsersbond.be/ikwordlid
mailto:fietsersbondbeveren@gmail.com
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